
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 10.3.2023 v Spišskom Hrušove 
 

P r o g r a m rokovania 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie. 
3. Schválenie programu. 
4. Kontrola uznesení. 
5. Schválenie Rozpočtu obce na roky 2023-2025. 
6. Schválenie Dodatku č.11 k VZN č. 2/2013 o určení dotácie na prevádzku a mzdy na 

žiaka a dieťa materskej školy a školského zariadenia v obci Spišský Hrušov. 
7. Odkúpenie pozemku. 
8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce na I. polrok 2023. 
9. Užívanie priestorov budovy OKŠ. 
10. Rôzne. 
11. Interpelácie poslancov. 
12. Záver. 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana Legátová, 

Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. Ivana Slamená, Matúš        
Švač, Adriana Vojtušová 

 
 
Ospravedlnení:  
 

Zasadnutie ObZ bolo zvolané na základe pozvánky starostu obce a jej vyvesením na úradnej 
tabuli obce v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 
 
Začiatok zasadnutia: 16.00 hod. 
Koniec zasadnutia:    18.00 hod. 
 
 
K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
          Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta Mgr. Marek Filip privítaním  poslancov 
a hostí. Starosta obce skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné Za zapisovateľa určil Moniku Švačovú, pracovníčku obecného úradu.  
 
 
K bodu č.2: Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie   
  
  
 Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol za overovateľov p. Adrianu Vojtušovú a p. 
Mareka Kočiša 
 
UZNESENIE č. 10/2023 
Hlasovanie: 

 Za:  9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      



Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove určuje za overovateľov zápisnice: p. Adrianu 
Vojtušovú a p. Mareka Kočiša. 
 
 

Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol návrhovú  komisiu v zložení MVDr. Ivana 
Slamená, p. Matúš Švač a Branislav Kunzo. 
 
UZNESENIE č. 11/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení MVDr. Ivana 
Slamená, p. Matúš Švač a Branislav Kunzo. 
 
K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starosta obce Mgr. Marek Filip prečítal program zasadnutia a dal ho schváliť. 
 
UZNESENIE č. 12/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje program rokovania obecného 
zastupiteľstva podľa predloženého návrhu.“ 
 
 
Návrh na zmenu programu: 
 
Starosta obce navrhol vypustenie bodu č. 7 Odkúpenie pozemku z programu dnešného rokovania  
ObZ. 
 
 
UZNESENIE č. 13/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 



 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje vypustenie bodu č. 7 Odkúpenie pozemku 
z programu rokovania ObZ.“ 
 
Zástupkyňa starostu obce Mgr. Daniela Samoľová navrhla zaradiť do programu rokovania bod 
Žiadosť p. Jozefa Mikolaja. 
Starosta obce navrhol do programu rokovania doplniť bod Zriadenie vecného bremena. 
Hlavný kontrolór obce navrhol rozšírenie  bodu Návrh plánu kontrolnej činnosť hl. kontrolóra 
obce na I. polrok 2023 o Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 01/2023/OcZ 
 
UZNESENIE č. 14/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje zmenu programu rokovania obecného 
zastupiteľstva takto: Žiadosť p. Jozefa Mikolaja zaraďuje do programu rokovania ako bod č. 7, 
Zriadenie vecného bremena ako bod č. 8 a rozšírenie bodu č. 9 Návrh plánu kontrolnej činnosť hl. 
kontrolóra obce na I. polrok 2023 o Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 01/2023/OcZ. 
Ostatné body sa automaticky posúvajú.“ 
 
 
K bodu č. 4 : Kontrola uznesení 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip vyzval svoju zástupkyňu Mgr. Danielu Samoľovú, aby prečítala 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia ObZ zo dňa 16.1.2023.Uznesenia č. 1-8 sú splnené. 
Uznesenie č. 9/2023 Finančný príspevok pre rodinu Palenčárovú bude splnený po schválení 
Rozpočtu na rok 2023. 
 
UZNESENIE č. 15/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.“ 
 
K bodu č. 5 : Schválenie Rozpočtu obce na roky 2023-2025  
 
Starosta obce vyzval hl. kontrolóra obce, aby predniesol svoje stanovisko k rozpočtu obce na roky 
2023-2025. Stanovisko je prílohou tejto zápisnice. 
 
Celkovo je rozpočet zostavený ako vyrovnaný, kde celkové príjmy sú 1 675 002 € a celkové 
výdavky sú 1 675 002 €. Bežný rozpočet je zostavený ako schodkový so schodkom-18 654  v 
súlade s § 21h zákona. Schodok kapitálového rozpočtu  -72 083 € bude krytý zostatkami 
finančných prostriedkov obce z minulých rokov. Úhrada návratných zdrojov financovania je 
zabezpečená v súlade so zákonom a zásadami. 



Podstatnú časť bežných príjmov obce tvorí podiel na dani z príjmov fyzických osôb 604.112 
EUR podľa údajov zverejnených ministerstvom. Transfery v rámci verejnej správy na rok 2023 
obec rozpočtuje vo výške 685.668 EUR, z toho najviac na prenesený výkon štátnej správy v 
základnom školstve 638.894 EUR. 
Výdavková časť bežného rozpočtu bola navrhnutá po prehodnotení: • všetkých nutných 
výdavkov obce spojených s chodom úradu, zabezpečením • samosprávnych funkcií obce, • 
preneseného výkonu štátnej správy, • úhrady zmluvných záväzkov obce, • úhrady členských 
príspevkov, • rozvojových aktivít na území obce. Pri tvorbe bežného rozpočtu v časti miezd a s 
tým súvisiacich poistných odvodových povinností sa vychádzalo z aktuálnej organizačnej 
štruktúry obce a obecného úradu s plánovaným navýšením miezd pracovníkov verejnej správy. 
Návrh výdavkov bežného rozpočtu obsahuje v súlade s § 7 ods. 4 zákona aj dotačné prostriedky 
právnickým osobám, ktoré majú sídlo a vykonávajú činnosť na území obce, na podporu 
všeobecne prospešných služieb, všeobecne prospešných alebo verejnoprospešných účelov: • 
Obecný klub športovcov Spišský Hrušov 14.000 EUR. • Občianske združenie Koscilek MILOJ 
1.500 EUR. 
Príjmová časť kapitálového rozpočtu 2023 počíta s grantovými a transferovými príjmami na 
podporené projekty: • Modernizácia priestorového a funkčného vybavenia knižnice 81.072 EUR, 
• Zvýšenia bezpečnosti cestnej premávky 15.123 EUR. 
Vychádzajúc z koncepcie rozvoja obce a podľa jej investičných zámerov je navrhované použiť 
kapitálové výdavky vo výške 168.278 EUR na: • modernizáciu knižnice 85.339 EUR, • 
spolufinancovanie výstavby telocvične 82.939 EUR.  
V časti príjmových finančných operácií je v rozpočte zahrnuté: • zapojenie zostatkov 
prostriedkov z predchádzajúcich rokov, tvorené nevyčerpanými účelovo určenými prostriedkami 
7.800 EUR, • prevod prostriedkov z peňažných fondov obce (mimo prebytku rozpočtu v rámci 
schvaľovania záverečného účtu) 120.437 EUR. 
Výdavkovými finančnými operáciami je zabezpečené splácanie: • istiny dlhodobého úveru 
37.500 EUR. Splátky úrokov a ostatné platby súvisiace s úverom vo výške 6.700 EUR sú 
zahrnuté do rozpočtu bežných výdavkov. 
Súčasťou návrhu rozpočtu je aj rozpočet rozpočtových organizácií obce: • Základná škola, 
Spišský Hrušov č. 264, • Múzeum regionálnej kultúry Mariaška, Spišský Hrušov č. 216. 
Návrh rozpočtu obsahuje aj rozpočty na roky 2024 a 2025 v takom istom členení ako 
navrhovaný rozpočet na r. 2023 s: • plánovanými kapitálovými aktivitami v kultúrnych službách, 
• vytvorením prebytku v bežnom rozpočte na krytie schodku kapitálového rozpočtu a na úhradu 
návratných zdrojov financovania, • úhradou splátok návratnej finančnej výpomoci ministerstvu. 
 
Pripomienky a odporúčania hl. kontrolóra: 
a) Rizikom výdavkovej strany rozpočtu obce je rast cien tovarov a služieb, zvlášť vo vzťahu k 
realizácii projektov s rozpočtami v cenových hladinách minulých rokov.  
b) Zvážiť realizáciu projektu výstavby telocvične v spojitosti s finančnými možnosťami obce, s 
inými rozvojovými aktivitami, prípadne posúdiť iné technické riešenie. 
 
Na základe v stanovisku uvedených skutočností hl. kontrolór obce odporúča Obecnému 
zastupiteľstvu v Spišskom Hrušove rozpočet na rok 2023 schváliť. 
 
 
UZNESENIE č. 16/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 



„ObZ v Spišskom Hrušove berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce 
Spišský Hrušov na roky 2023-2025.“ 
 
 
UZNESENIE č. 17/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„ObZ v Spišskom Hrušove schvaľuje rozpočet obce na rok 2023 s výhľadom na roky 2023-2025.“ 
 
 
UZNESENIE č. 18/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„ObZ súhlasí 

a) s použitím prostriedkov rezervného fondu a fondu rozvoja obce na kapitálové výdavky 
rozpočtu  v roku 2023 a odstránenie havarijného stavu majetku obce v roku 2023, 
 b)s použitím prostriedkov rezervného fondu, fondu rozvoja obce a kapitálových 
príjmov na bežné výdavky v súlade so zákonom č. 365/2022 Z.z. s účinnosťou od 
15.12.2022, kedy sa môžu na základe prechodných ustanovení použiť prostriedky fondov 
a kapitálové príjmy na úhradu bežných výdavkov do 31.12.2023, 

  c) s použitím rezervného fondu a fondu rozvoja obce na úhradu splátky istiny 
dlhodobého úveru v UniCredit Bank v roku 2023.“ 

 
 
 
UZNESENIE č. 19/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„ObZ v Spišskom Hrušove schvaľuje poskytnutie účelovo viazanej dotácie pre Obecný klub 
športovcov, zastúpený p. Martinom Bodnárom, , IČO: 35517913, so sídlom Spišský Hrušov  
č. 291, 053 63 vo výške 14 000,00 eur s tým, že suma 10 000 eur je viazaná na účel vzdelávania, 
výchovy a rozvoja telesnej kultúry, s použitím na zabezpečenie chodu  Obecného klubu 
športovcov počas futbalových súťaží v  jarej časti 2022/2023 a jesennej časti 2023/2024 a suma 
4 000,00 eur je viazaná na účel dofinancovania rekonštrukcie vnútorných priestorov budovy 
OKŠ.“ 
 
 
 



UZNESENIE č. 20/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, Matúš 
Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 1 poslankyňa/ MVDr. Ivana  Slamená 

 
„ObZ v Spišskom Hrušove schvaľuje poskytnutie účelovo viazanej dotácie pre občianske 
združenie Koscilek MILOJ, zastúpený Ing. Petrom Šofrankom, IČO: 53101561, so sídlom Spišský 
Hrušov č. 433, 053 63 vo výške 1 500,00 eur  na účel pokračovania  zveľaďovania okolia zrúcaniny 
Koscilka Miloj a južne situovanej studničky.“ 
 
 
 
K bodu č. 6: Schválenie  Dodatku č. 11 k VZN č. 2/2013 o určení dotácie na prevádzku 
a mzdy na žiaka a dieťa materskej školy a školského zariadenia v obci Spišský Hrušov 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip vyzval zamestnankyňu obce p.Moniku Švačovú, aby 
informovala poslancov o Dodatku č. 11 k VZN č.2/2013. 

 
P. Monika Švačová uviedla, že Dodatok č. 11 k VZN č. 2/2013 o určení dotácie na prevádzku 
a mzdy na žiaka a dieťa materskej školy a školského zariadenia v obci Spišský Hrušov bol 
vyvesený na úradnej tabuli, zverejnený na webovom sídle obce a na Centrálnej elektronickej 
tabuli v zákonom stanovenej lehote dňa 23.2.2023. 
Podľa § 6 ods. 2 a ods. 12 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov sú obce/mestá povinné vypracovať 
všeobecne záväzné nariadenie (ďalej „VZN“), v ktorom určia výšku dotácie z originálnych 
kompetencií na kalendárny rok na prevádzku a mzdy na žiaka/dieťa v školách a školských 
zariadeniach, ktoré sídlia v obci/meste. Ročná výška poskytnutých finančných prostriedkov pre 
školy a školské zariadenia závisí od objemu finančných prostriedkov poukázaných obci z výnosu 
dane fyzických osôb.  
Zároveň je nutné zohľadniť reálne základné potreby škôl a šk. zariadení v nadväznosti na počet 
detí/žiakov v jednotlivých školách (zariadeniach) na území obce Spišský Hrušov. 
 
Výška dotácie na príslušný kalendárny rok na prevádzku a mzdy: 
A/ Materskej školy: 147 440,00 € 
B/ Školskej jedálni:   66 588,00 €  
C/ Školský klub detí:   44 608,00 € 
 
Výpočet dotácie: 
Počet detí v MŠ:             42 
Potenciálni stravníci MŠ a ZŠ : 42+211=253 
Počet detí v ŠKD:           43 
 
Dotácia na 1 osobu/dieťa: 
A/ Materská škola :                   3510,48 € 
B/ Školská jedáleň:                     263,19 € 
C/ Školský klub detí:               1 037,39 € 

 
 
 
 



UZNESENIE č.21/2023 
Hlasovanie: 

 Za:  9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Dodatok č. 11 k VZN č. 2/2013 o určení 
dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa materskej školy a školského zariadenia v obci 
Spišský Hrušov.“ 
 
 
K bodu č. 7: Žiadosť p. Jozefa Mikolaja 
 
V tomto bode starosta obce Mgr. Marek Filip informoval poslancov o žiadosti p. Jozefa Mikolaja, 
v ktorej žiada o prešetrenie pracovného pomeru bývalej zamestnankyne Obecného úradu 
v Spišskom Hrušove.  P. J.Mikolaj v ňom uvádza, že pri stretnutí s bývalom kolegom sa náhodne 
dozvedel, že na stavebnom úrade v Rudňanoch pracuje istá páni, ktorej meno mu bolo známe 
z nášho obecného úradu. Preto sa o to začal zaujímať a zistil, že sa jedná o tú istú pani. Zistil, že 
dotyčná pani pracuje v obci Spišský Hrušov od pondelka do stredy, vo štvrtok a piatok pracovala 
z domu. Zároveň zistil, že vo štvrtok a piatok pracovala aj v obci Rudňany – referát stavebného 
úradu, čo má obec Rudňany zverejnené na svojej webovej stránke. Z tohto dôvodu žiada 
o prešetrenie súbežnej práce. Žiada o vyčíslenie nákladov na mzdu, ktorá jej bola vyplácaná v obci 
Spišský Hrušov a ak bola mzda vyplácaná neopodstatnene, mala by ju vrátiť, sú to verejné 
financie, v opačnom prípade bude podaný podnet na Inšpektorát práce. Týmto sa obracia na 
hlavného kontrolóra obce o prešetrenie. 
 
Hl. kontrolór k tomu uviedol, že poslanci majú  právo rozšíriť plán kontrolnej činnosti hl. 
kontrolóra  a môžu poveriť hl. kontrolóra o vykonanie kontroly pracovného pomeru tejto bývalej 
zamestnankyne, alebo môže starosta konať v tejto veci sám. Poslanci rozhodli, že kontrolu urobí 
hl. kontrolór v rámci svojho plánu kontrolnej činnosti. 
 
 
UZNESENIE č. 22/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie Žiadosť p. Jozefa Mikolaja.“ 
 
 
 
K bodu č. 8: Zriadenie vecného bremena 
 
Informoval starosta obce Mgr. Marek Filip, kde uviedol, že na základe Zmluvy o poskytnutí NFP 
na výstavu multifunkčného ihriska s Fondom na podporu športu, sme povinný schváliť zriadenie 
vecného bremena v prospech Obecného klubu športovcov v Spišskom Hrušove.  

 
 



UZNESENIE č. 23/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
 

„ObZ v Spišskom Hrušove schvaľuje zriadenie vecného bremena v prospech osoby oprávnenej 
Obecný klub športovcov Spišský Hrušov, IČO: 35517913, 053 63 Spišský Hrušov 291, ako 
užívateľa športovej infraštruktúry umiestnenej na pozemku registra C,parc. č.: 135, o výmere 
13059 m2, druh pozemku – ostatná plocha, zapísané na liste vlastníctva č. 1, katastrálne územie 
Spišský Hrušov, obec Spišský Hrušov, okres Spišská Nová Ves, spočívajúce v povinnosti povinného 
z vecného bremena strpieť vstup na tento pozemok a strpieť užívanie športovej infraštruktúry na 
tomto pozemku umiestnenej a tiež spočívajúce v práve oprávneného z vecného bremena vstupovať 
na tento pozemok a užívať ho spolu so športovou infraštruktúrou umiestnenou na tomto pozemku 
         Vecné bremeno sa zriaďuje IN PERSONAM a bezodplatne. Vecné bremeno sa zriaďuje na 
časovo obmedzenú dobu 10 rokov.“ 

 
 

K bodu č. 9: Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce na I. polrok 2023 
 
Hl. kontrolór obce uviedol, že Návrh kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 bol v zákonom 
stanovenej lehote zverejnený na úradnej tabuli obce. 
 
Návrh poslancov na doplnenie plánu kontrolnej činnosti zo strany poslancov: Prešetrenie 
pracovného pomeru bývalej zamestnankyne Obecného úradu v Spišskom Hrušove. 
 
UZNESENIE č. 24/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. 
polrok 2023 s rozšírením kontroly o prešetrenie pracovného pomeru bývalej zamestnankyne 
Obecného úradu v Spišskom Hrušove a poveruje hlavného kontrolóra vykonaním kontrol.“ 
 
Správa o kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce Spišský Hrušov za rok 2022 
Hl. kontrolór Ing. František Stanislav uviedol, že obsahom správy je prehľad kontrolnej činnosti 
v roku 2022: 1. kontrola evidencie a nakladania s pozemkami obce, 

2. kontrola plnenia rozpočtu obce za rok 2021, 
3. kontrola plnenia uznesení ObZ za rok 2021, 
4. kontrola vybavovania sťažností a petícií za rok 2021, 
5. kontrola VZN o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb 
6. kontrola kapitálových výdavkov obce za rok 2021. 

O konkrétnych kontrolných zisteniach informoval hlavný kontrolór obecné zastupiteľstvo na 
jeho zasadnutiach prostredníctvom správ o výsledkoch kontrolnej činnosti. 
 



Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 01/2023/OcZ 
Tu hl. kontrolór Ing. F. Stanislav uviedol, že cieľom kontroly boli kapitálové výdavky obce 
v roku 2021. Kontrolou bolo zistené, že súčasťou schváleného rozpočtu na rok 2021 boli 
kapitálové výdavky s rozpočtom 254 500 € a skutočné plnenie bolo 108 369,65 €. 
Kontrola bola zameraná na finančne najvyššie výdavky a to v cestnej doprave, zdravotníctve, 
vzdelávaní a v rekreačných a športových službách. Nedostatky, ktoré boli zistené: obec 
obstarávala výstavbu „Chodníka na cintoríne“ a výstavbu „Prístrešku na ihrisku“ vlastnou 
činnosťou a preto nieto náklady  mala uhradiť z bežných výdavkov a nie kapitálových. Ďalej 
bolo zistené, že v prípade zákaziek na vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavu 
rekonštrukcie zdravotného strediska a výstavby telocvične obec nekonala v súlade so zákonom 
o verejnom obstarávaní, podľa ktorého je obstarávateľ povinný uverejniť v profile súhrnnú 
správu o zákazkách s nízkymi hodnotami. Hl. kontrolór na nápravu zistených nedostatkov 
odporúčal upraviť a novelizovať vnútorné predpisy obce. 
 
UZNESENIE č. 25/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za 
rok 2022 a Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti č.01/2023.“ 
 
K bodu č.10: Užívanie priestorov budovy OKŠ 
 
Starosta uviedol, že tu máme dva subjekty a to sú naši futbalisti, ktorí majú budovu OKŠ v užívaní 
a Peter Ludvik, ktorý prevádzkuje posilňovňu na poschodí budovy OKŠ. OKŠ chce túto budovu 
celú do užívania, tak ako je to v zmluve, ktorú podpísal ešte s bývalou p. starostkou. Naproti tomu 
p. Peter Ludvik chce posilňovňu naďalej prevádzkovať na základe zmluvy, ktorú popísal ešte za 
vedenia p. Frankovej. 
 
Predseda OKŠ Martin Bodnár k tomuto uviedol, že tú miestnosť, kde teraz posilňovňa je potrebujú 
hlavne pri organizovaní turnajov našich futbalistov, ale aj pri organizovaní turnajov prípraviek. 
Nemajú dosť miestností pre družstvá aj rozhodcov. Uviedol, že by sa dalo dohodnúť aj tak, žeby 
im tú miestnosť p. Ludvik na turnaje prenechal, avšak je problém s činkami a ostatným 
zariadením. Ak by tam tie činky a ostatné nástroje nechali, kto by si zobral na zodpovednosť, ak 
by sa deťom niečo stalo. On ako štatutár ma budovu v užívaní a nesie za všetko zodpovednosť, tu 
ide o bezpečnosť detí. Ešte by súhlasil, aby sa tá miestnosť predelila a za posilňovňu by niesol 
zodpovednosť P. Ludvik. 
P.Ludvik k tomu uviedol, že na stretnutí s bývalou starostkou p. JUDr. Tkáčovou aj s poslancami 
MVDr. Ivanou Slamenou, p. Marekom Kočišom a p. Jaroslavom Mikolajom sa dohodli na tom, 
že tie priestory pôjdu pod obec s tou podmienkou, že miestnosť bude slúžiť naďalej širokej 
verejnosti a nie iba jednej zložke, nesúhlasí s tým, aby tie priestory využívali len futbalisti. 
Uviedol, že zmluva o prenájme na posilňovňu bola podpísaná ešte s p. Frankovou a na základe 
ústnej dohody do jej rekonštrukcie investoval vlastné finančné prostriedky. Ďalej uviedol, že za p. 
Frankovej platil aj nájom a od vtedy ho nikto nevyzval na zaplatenie nájomného. 
Poslankyňa Mgr. D. Samoľová uviedla, že už keď sa podpisovala zmluva o výpožičke mali 
komunikovať o tom, že je tam miestnosť, kde je iný prenajímateľ. 
 
Starosta obce navrhuje stretnutie cez víkend priamo v budove OKŠ, kde sa stretne spolu 
s futbalistami, poslancami aj P. Ludvikom a pokúsia sa tento problém vyriešiť. 



K bodu č. 11: Rôzne 
 

1. Starosta obce navrhol hl. kontrolórovi obce Ing. Františkovi Stanislavovi finančnú 
odmenu za rok 2022 vo výške 200,00 €. Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

 
UZNESENIE č. 26/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje hlavnému kontrolórovi obce Ing. 
Františkovi Stanislavovi odmenu za rok 2022 vo výške 200,00 €.“ 
 
2.  Vyúčtovanie zabíjačky – informovala p. M. Smiková. 
 
3. Starosta obce informoval poslancov, že našej obci hrozí pokuta z inšpekcie životného prostredia 
vo výške 84 000 eur. Tato kontrola bola zameraná na vypúšťanie odpadových vôd z čistiarne 
odpadových vôd a bola ešte za bývalého vedenia v auguste. Zistilo sa že cez čističku odpadových 
vôd prešlo viac vody ako bolo povolené. Zistilo sa, že to bolo spôsobené dlhšie neriešenou 
poruchou vodovodu.  Informoval, že počas tej poruchy prišla obec o 27 739 m3 vody zbytočne 
z vodovodu, v sume 23 022 eur. Dozvedel sa, že bývalé vedenie malo doručiť na životné prostredie 
správu, kde malo byť uvedené ako k tejto poruche došlo, čo sa nestalo. Preto telefonicky 
kontaktovali už nového starostu, že ak túto správu nedoručí, pokuta bude 84 000 eur. Starosta 
uviedol, že sa dohodli sa na stretnutí, kde bolo potrebné napísať Čestné prehlásenie, ktoré napísal 
už on a doručil na inšpekciu životného prostredia, kde mu bolo sľúbené, že pokuta by mala byť 
2000 eur.  Na budúci pondelok 13.3. má stretnutie na životnom prostredí, kde sa podpíš protokol, 
kde už bude určená konečná výška pokuty. 
 
3. Ďalej starosta obce informoval poslancov, že tohto týždňa sa so súhlasom životného prostredia 
uskutočnil výrub stromov v parku v strede obce a na cintoríne. Je to zdokumentované a oficiálne 
povolené. 
 
4. Starosta obce ďalej informoval poslancov o sťažnosti Patrika Rapavého na padajúce lopty z 
multifunkčného ihriska do jeho záhrady. Chce aby sa tam siete potiahli tak vysoko, aby mu tam 
lopty nepadali, tak ako bol dohodnutý s bývalou starostkou. Keďže multifunkčné ihrisko je 
realizované z projektových prostriedkov, siete musia byť tak ako sú a nesmie sa tam počas 
monitorovacieho obdobia zasahovať, iba ak by sa za tieto siete postavili ešte jedny vyššie siete. 
 
5. Taktiež starosta obce informoval poslancov ohľadom projektov materskej školy 
a multifunkčného ihriska. Zmluva na projekt rekonštrukcie materskej školy bola 505 682 €, práce 
naviac činili 154 491,54 €. 
Zmluva na multifunkčné ihrisko bola v hodnote 124 944,62 s 50% spoluúčasťou obce vo výške 
62 427,31 €. Celkom multifunkčné ihrisko stálo 182 455,40 € a práce naviac boli 57 510,78 €. 
Zatiaľ sa k tomuto starosta nebude vyjadrovať, ešte sa to prešetruje. Stavebný dozor, ktorý bol 
platený z prostriedkov obce, sa chce k tomu vyjadrovať, len za prítomnosti stavebníka. 
 
Ohľadom projektu telocvične, starosta uviedol, že p. Ľubo Švač si prezrel projekt telocvične 
a skonštatoval, že je dosť finančne  navýšený a dalo by sa to aj lacnejšie. Je na zvážení, či je s 
takým navýšením rozumné sa zapojiť do výzvy, ak to nebude bez spoluúčasti, tak ako nám to bolo 
sľúbené, pretože pri každom projekte sú aj neoprávnené náklady.  



 
K bodu č. 11: Interpelácie poslancov 
 
 
K bodu č. 11: Záver 
 
V závere starosta obce poďakoval všetkým poslancom aj prítomným občanom za účasť na 
zasadnutí. 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Adriana Vojtušová............................................. 
 
Marek Kočiš           ............................................. 
 
 
Zapísala: Monika Švačová 
 
 
 
 
V Spišskom Hrušove, dňa 10.3.2023 
 
 
     Mgr. Marek Filip 
                                                                                                              starosta obce 


